
concept Verslag Gewestelijke vergadering op 25 maart 2017, versie 30.3 

 

Aanwezig waren bijna 60 leden die alle verschillende geledingen binnen de PvdA 

NH vertegenwoordigen. 

 

Afwezig met bericht voorzitter Rian van Dam. Aanwezigen wensen haar 

beterschap en brengen via vicevoorzitter Ed Bausch hartelijke groet over!  

 

1. Het Jaarverslag 2016 van secretaris Eelco Taams wordt met applaus 

vastgesteld. 

          Tekstuele aanpassing ad 5 Waterschappen ‘t is HHNK en Marjan Leijen 

 

2. De Jaarrekening 2016 

 

Afspraken:  

- Er is een vraag naar meer kwantificering. Aantal thematische 

vergadering/werkgroepen opnemen in Jaarverslag 2017.  

- Het probleem dat nog niet alle gekozen politici in Provinciale Staten en 

Waterschappen hun in de Verenigingsraad bepaalde en bij hun 

kandidaatstelling afgesproken afdracht aan Gewest NH overmaakten, 

wordt met de fractievoorzitters besproken. Immers afspraak is afspraak 

en solidariteit is onze kernwaarde. 

- Voor PS campagne/Verkiezingsfonds in 2019 wordt 20.000 gereserveerd 

als voorziening en ook 25.000 als extra impuls rond GR verkiezingen ten 

behoeve van noodlijdende afdelingen. 

- Leden kascommissie Jaarrekening 2017 zijn Fred Smout en Adrie Kemps. 

 

Onder applaus wordt na verslag van de kascommissie - Frank Kuipers en Fred 

Smout - décharge verleend aan penningmeester Martin Kip en daarmee aan het 

bestuur. 

 

Politieke actualiteit door PS fractie en Waterschappen  

- Eerste 100 dagen interview met Gedeputeerde Adnan Tekin in de 

Provinciale Pers http://www.larensbehoud.nl/algemeen-

nieuws/gedeputeerde-adnan-tekin-blikt-terug-op-eerste-honderd-dagen-

ik-heb-graag-dat-het-knettert-29718.html 

- Hoe actieplan van oud Tweede Kamerleden Henk Leenders en Lutz Jacobi 

uit de nota ‘’Groen en Water in de stad’’ te implementeren rond GR 

verkiezingen https://www.pvda.nl/bibliotheek/publicaties/groen-en-water-

in-de-stad/ 

 

Politieke actualiteit: ‘De opbouw is begonnen’ Gespreksleiding Marceline 

Schopman Haar uitgangspunt is: delen is het nieuwe vermenigvuldigen. 
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https://www.pvda.nl/bibliotheek/publicaties/groen-en-water-in-de-stad/
https://www.pvda.nl/bibliotheek/publicaties/groen-en-water-in-de-stad/


We willen de PvdA ledenraad van 18.3 niet nog eens dunnetjes overdoen maar 

vooral vooruit kijken: Wat nemen we mee, hoe houden we de positieve energie 

vast, kunnen we elkaar inspireren en wat hebben we van elkaar nodig.  

Ervaringen van de Straat tijdens TK campagne:inventarisatie  

- Suggestie vanwege versplinterde energie … focus op ‘t sportiever worden 

- In LinkedIn group PvdA is het mogelijk een eigen analyse te plaatsen … er 

zijn NU 30 reacties; 

- Vraag uit politieke ledenraad … wat is er gedaan met al eerder gemaakte 

analyses en ontwikkelde voorstellen;  

- Wat doen we aan 0,5 miljoen mensen in NL en kinderen in de armoede; 

- Reserveer 50 % van de plekken in besturen voor jongeren; 

- Economisch liberalisme is uit de mode aan het raken ...voorbeeld VS; 

- TK campagne was slecht georganiseerd: we zaten vooral in de Intercity 

bus en waren daardoor te weinig op straat;  

- Waar zijn NU de mensen die zelf in de armoede zitten; 

- Thema’s als Wonen & Ontwikkelingssamenwerking zijn gemist en 

Progressief Patriottisme is helemaal niet mijn term. 

 

Initiatieven hoe nu verder: ‘moedig voorwaarts’  

WBS gaat de maatschappelijke en politieke initiatieven verzamelen en 

voorleggen in mei  

 

Mirthe Biemans stond op plaats 30 Kandidatenlijst Tweede Kamer 

met initiatief #kiesvoordetoekomst Facebook pagina Geef deze pagina een vind-

ik-leuk en volg deze beweging van ruim 500 mensen die de partijorganisatie en 

het gedachtegoed willen moderniseren.  

Eerste straatactie & kick off bijeenkomst is 1 april in Rotterdam.  

 

Ilco van der Linde stond op plaats 19  

met initiatief gebaseerd op zijn Wibautlezing ‘Idealisme werkt’ in 2015. We 

hebben NU 1 van de aanbevelingen voor hoe een beweging te ontwikkelen in de 

praktijk gebracht door contacten te leggen met ‘changemakers’ ...voorbeeld 

Helden in het zonnetje zetten events. 

met initiatief bellen met onze leden. Eerste resultaat: veel leden geloofden er 

niet in, hebben geen affiche opgehangen en zelfs niet gestemd.  

Actie elk 100 mensen mobiliseren en samen een pakkende visie voor 2030 

formuleren vanuit de vraag ‘waarom doe je wat je doet’. 

Advies modernere manier van campagne voeren met actuele Website & social 

media 

 

Wiljan Linders was campagne-coördinator in Amsterdam Noord  

met initiatief waarbij met vele jongeren activiteiten werden georganiseerd … 

focus op een beweging bouwen … hoedan? Thuis in de eigen woonkamer starten 

… sneller gaan van denken naar doen en al doende leren van wat er is gedaan … 

korte cycli … open houding voor nieuwe mensen. 

https://www.facebook.com/kiesvoordetoekomst/?fref=ts
http://www.lokaalbestuur.nl/publicaties/publicaties_item/t/idealisme_werkt


 

Roeland Rengelink lid dagelijks bestuur bestuurscommissie A’dam Centrum 

met initiatief ...waarheen … welke droom gaan we realiseren in de samenleving 

…Een heleboel kiezers zijn bij ons weg en naar een andere politieke partij 

gegaan. Voorstel ontwikkelen wat relevant is voor de GR en daarbij focussen op 

wat we gemeen hebben. Antwoorden zijn verschillend in Stadskanaal en in 

Amsterdam West  

 

Jeroen van Berkel lid dagelijks bestuur bestuurscommissie A’dam West 

met initiatief beter onze eigen netwerken in andere verenigingen benutten zoals 

voetbalvereniging / mantelzorgers etc … dus aansluiten op lokale initiatieven. 

 

Marjolein Moorman fractievoorzitter in GR Amsterdam 

--- verhaal met 3 stemmers 

Rechter die op de PvdA stemde op basis van overzicht in NRC te bestuderen … 

tot haar verbazing kwam ze uit bij de PvdA; 

Student sociale geografie die voor ‘t eerst bij PvdA event kwam: ‘ik voel me 

thuis bij jullie’; 

Schrijver die boek schreef over merken …. zo mooi om PvdA in beeld te 

brengen; 

met initiatief van onderop met jongeren en vanuit de steden campagne voeren 

 

Jolijt de Jongh lid bestuur Gewest NH  

Er zijn veel stemmers naar GroenLinks vertrokken 

Leden bestuur Waterschappen zijn Groen & Innovatief en dat kan mede op basis 

van ‘Groen & Water in de stad’ thema worden voor de volgende Gewestelijke 

Vergadering.  

 

Achmed Baâdoud voorzitter dagelijks bestuur bestuurscommissie A’dam Nieuw-

West 

Hij ’houdt ervan om ‘t onmogelijke mogelijk te maken’ immers de PvdA is de 

Partij van de Allen en bepleit geen keuze te maken tussen jongeren en ouderen, 

migranten en vluchtelingen etc. 

 

Bestuur PvdA Amsterdam had na de zware klap geen plan de campagne … ‘t 

ging bijna vanzelf. Ze bellen samen met de 7 afdelingen leden om te vragen: 

hoe ‘t met ze gaat … Ze gaan de antwoorden niet bundelen en willen er wel een  

platform voor bieden en gaan via social media verbinding maken met de stad … 

Platform voor digitale beweging die radicaal kiest voor verantwoordelijkheid 

geven aan de leden. 

 

Gewestelijk bestuur NH neemt aangenomen motie tijdens Politieke Ledenraad 

van Ernstjan van Doorn over. Deze motie bepleit het veel meer benutten van 

vaardigheden van de leden via LinkedIn of andere social media en ook via offline 

bijeenkomsten om samen naar de toekomst te kijken. En het vergeet de goede 



dingen die we al hebben zoals Van Waarde publicatie niet. En Ed Bausch bedankt 

Herman Wiersema, voorzitter PvdA Amsterdam, voor zijn voorbereidende werk. 

 

Kortom volgens Marceline Schopman: denk vooral voort en organiseer … Het 

begint nu pas … zoek elkaar op … mail met elkaar en met ... 

 

Anne de Rooij zij heeft binnen het PartijBestuur het thema scouting in haar 

portefeuille https://www.facebook.com/anne.derooij.18 

of 

Tim van Lieshout hij wil graag vraag & aanbod bij elkaar brengen bijvoorbeeld 

een social media & een scouting expert   
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